



GREAT CANADIANS TO BE INDUCTED AT THE 50th ANNIVERSARY CELEBRATIONS OF CANADA'S AVIATION HALL OF FAME

FOR IMMEDIATE RELEASE

December 5, 2022

Canada's Aviation Hall of Fame (CAHF) wishes to announce the successful nomination to the Hall of Harvey Friesen, Dr. Gary Gray, Keith Hopkinson, and Ken Lett, along with No. 1 Air Division, recipient of The Belt of Orion Award for Excellence.

The Induction Ceremony will be held on September 14, 2023, at Sunwest Aviation in Calgary.

This Ceremony will be a special one as it will celebrate the Hall's 50th Anniversary. Over its five decades since its creation in 1973 CAHF has honoured the accomplishments of 248 individuals and 26 organizations that represent the best of Canadian aviation and aerospace.

We are excited to announce Colonel Chris Hadfield as our keynote speaker for the event! Colonel Hadfield, a highly decorated astronaut, engineer, fighter pilot, musician, and author, was inducted as a Member into Canada's Aviation Hall of Fame in 2005.

Join CAHF members, supporters, and distinguished guests to welcome our newest inductees and to celebrate our 50th Anniversary as we continue to preserve, honour, and share the story of Canada's aviation and aerospace history.

-30-

Source: chair@cahf.ca

Calgary: Jody Weyman, 587-586-2703

National: John McKenna, 613-301-3969



DE GRANDS CANADIENS SERONT INTRONISÉS AUX CÉLÉBRATIONS DU 50e ANNIVERSAIRE DU PANTHÉON DE L'AVIATION DU CANADA

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

Le 5 décembre 2022

Le Panthéon de l'aviation du Canada est heureux d'annoncer que Harvey Friesen, le Dr Gary Gray, Keith Hopkinson et Ken Lett, ont été sélectionnés pour intronisation et que la Division aérienne no 1, sera le récipiendaire du prix *The Belt of Orion Award for Excellence*.

La cérémonie d'intronisation se tiendra le 14 septembre 2023 chez Sunwest Aviation à Calgary.

La cérémonie d'intronisation sera unique en ce qu'elle célébrera le 50^e anniversaire du Panthéon. Au cours de ses cinq décennies depuis sa création en 1973 le Panthéon a honoré les réalisations de 248 personnes et 26 organisations qui représentent le meilleur de l'aviation et de l'aérospatiale au Canada.

Nous sommes ravis d'annoncer que le colonel Chris Hadfield sera notre conférencier invité pour l'occasion. Le colonel Hadfield, astronaute hautement décoré, ingénieur, pilote de chasse, musicien et auteur, a été intronisé au Panthéon de l'aviation du Canada en 2005.

Rejoignez-vous aux membres, amis et invités distingués du Panthéon accueillir nos nouveaux intronisés et pour célébrer le 50^e anniversaire alors que nous continuons à préserver, honorer et partager l'histoire de l'aviation et de l'aérospatiale du Canada.

-30-

Source : chair@cahf.ca
Calgary : Jody Weyman : 587-586-2703
National : John McKenna : 613-301-3969